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P R O T O K Ó Ł 

z posiedzenia Rady Dziekańskiej Wydziału Filozofii i Nauk Społecznych 

Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu  
z dnia 17.09.2024 r. 

OBECNI: 

1. prof. dr hab. Marek Jeziński 
2. prof. dr hab. Tomasz Kupś 
3. prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk 
4. dr hab. Ditta Baczała, prof. UMK  
5. dr hab. Jarosław Horowski, prof. UMK 
6. dr hab. Violetta Kopińska, prof. UMK 
7. dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK 
8. dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK 
9. dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  
10. dr hab. Jacek Poniedziałek, prof. UMK 
11. dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK 
12. dr hab. Michał Wróblewski, prof. UMK 
13. dr Bibianna Bałaj 
14. dr inż. Mariusz Jarocki 
15. dr Anna Karczmarczyk 
16. dr Joanna Szalacha-Jarmużek 
17. dr Adrian Wójcik 
18. mgr Anna Mielczarek-Taica 
19. Olga Kulpińska (324032) 
20. Szymon Olaf Cholewiński (323660) 
21. Oliwia Kuczyńska (323673) 

NIEOBECNI: 

1. dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK 
2. dr Anna Kola 

GOŚCIE: 

1. mgr Monika Skowrońska 
2. dr hab. Krystyna Mruczek-Nasieniewska, prof. UMK 
3. mgr Danuta Martinez 
4. dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. UMK 
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PORZĄDEK OBRAD:   
 

1. Otwarcie posiedzenia  
  

2. Informacje i komunikaty Dziekana  
  

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dziekańskiej z dn. 18 czerwca 2024 r. – referuje dr Mariusz 
Jarocki  
  
4. Zmiana Regulaminu Rady Dziekańskiej – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  
  
5. Zmiana Regulaminu Wydziałowej Rady ds. Jakości Kształcenia – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof 
Pietrowicz, prof. UMK  
  
6. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania Wydziałowej Rady ds. Jakości Kształcenia na kadencję 
2024-2028 – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  
  
7. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania Wydziałowej Komisji Wydawniczej na kadencję 2024-
2028 – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  
  
8. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania Wydziałowej Komisji ds. Etyki Badań Naukowych 
WFiNS na kadencję 2024-2028 – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  

  
9. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Badań informacji i 
Komunikacji – referuje Dyrektor IBIK, prof. dr hab. Marek Jeziński  

  
10. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Filozofii – referuje 
Dyrektor IF, prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk  
  
11. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Psychologii – referuje 
Dyrektor IP, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK  

  
12. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Socjologii – referuje 
Dyrektor IS, dr hab. Michał Wróblewski, prof. UMK  

  
13.  Zmiana warunków zatrudnienia ks. dra Michała Oleksowicza w związku z realizacją projektu 
'Filozoficzno-logiczne podstawy przyczynowości mechanicystycznej' Sonatina 8, NCN. Zatrudnienie od 4 
listopada 2024 do 3 listopada 2027 (36 miesięcy) na stanowisku badawczym ze środków projektu – referuje 
Dyrektor IF, prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk  
  
14. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia dr Kingi Mickiewicz-Schlesinger na ¼ etatu adiunkta 
dydaktycznego w ramach odtworzenia etatu w Instytucie Psychologii – referuje Dyrektor IP, dr hab. Adam 
Tarnowski, prof. UMK  
  
15. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia mgr Katarzyny Wojciechowskiej na ¼ etatu asystenta 
dydaktycznego w ramach odtworzenia etatu w Instytucie Psychologii – referuje Dyrektor IP, dr hab. Adam 
Tarnowski, prof. UMK  
  
16. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia dr Bogny Bylickiej na ½ etatu adiunkta badawczo-
dydaktycznego w ramach odtworzenia etatu w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji – referuje Dyrektor 
IBiK, prof. dr hab. Marek Jeziński  

  
17. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia mgra Jakuba Janczury na ½ etatu asystenta badawczo-
dydaktycznego w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji – referuje Dyrektor IBIK, prof. dr hab. Marek 
Jeziński  
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18. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania dr Joanny Płotnikowskiej na stanowisko kierownika 
Studiów podyplomowych w zakresie przygotowania do wykonywania zawodu nauczyciela psychologa – 
referuje Dyrektor Instytutu Psychologii, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK  
  
19.  Opinia w sprawie powołania trzech członków Komisji Oceniającej w dyscyplinie naukowej Psychologia 
– referuje Dyrektor Instytutu Psychologii, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK   
  
20. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wybrania dwóch kandydatów do Komisji Dyscyplinarnej 
Uniwersytetu ds. Nauczycieli Akademickich – referuje Dziekan   
  
21. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wybrania kandydata do Komisji Dyscyplinarnej Uniwersytetu dla 
Studentów – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK   

  
22. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wybrania kandydata do Odwoławczej Komisji Dyscyplinarnej 
Uniwersytetu dla Studentów – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK   

  
23. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wybrania kandydata do Komisji Dyscyplinarnej Uniwersytetu dla 
Doktorantów – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK   

  
24. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wybrania kandydata do Odwoławczej Komisji Dyscyplinarnej 
Uniwersytetu dla Doktorantów – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK   

  
25. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie kandydata do tytułu najlepszego absolwenta WFiNS UMK w roku 
akademickim 2023/2024 – referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, 
prof. UMK   
 
26. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie kandydata do tytułu najlepszego studenta WFiNS UMK w roku 
akademickim 2023/2024 – referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, 
prof. UMK  

  
27. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie kandydata do wyróżnienia za osiągnięcia w zakresie współpracy z 
otoczeniem społeczno-gospodarczym WFiNS UMK w roku akademickim 2023/2024 – referuje Prodziekan ds. 
studenckich, dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK  

  
28. Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie kandydata do wyróżnienia dla studenta lub zespołu studentów, 
którzy na arenie międzynarodowej przyczynili się do rozsławienia imienia Uniwersytetu w roku akademickim 
2023/2024 – referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK  

  
29. Wolne wnioski  
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Posiedzenie Rady Dziekańskiej Wydziału Filozofii i Nauk Społecznych rozpoczęło się 17.09.2024 r.  

o godzinie 13.15.   

Ad 1 - Otwarcie posiedzenia  

Przewodniczący obrad, Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK, otworzył posiedzenie Rady 
Dziekańskiej WFiNS witając członków i członkinie nowej kadencji Rady Dziekańskiej. Dziekan poprosił prof. dra 
hab. Tomasza Kupsia o konsultowanie protokołu z posiedzenia Rady Dziekańskiej. Na co Profesor wyraził zgodę. 
Dziekan przypomniał również, iż uczestnictwo w Radach jest obowiązkowe i ewentualne nieobecności należy 
zgłaszać Pani Kierownik Annie Mielczarek-Taice.  
 

Ad 2 - Informacje i komunikaty Dziekana  
  
 Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  podziękował za możliwość pełnienia swojej, jak 
zaznaczył istotnej funkcji, a następnie przeszedł do wręczenia oficjalnych nominacji i powołań: 
- powołanie na stanowisko Wydziałowego Koordynatora ds. Jakości Kształcenia otrzymała dr hab. Krystyna 
Mruczek-Nasieniewska, prof. UMK, 
-  powołanie na stanowisko Pełnomocnika Dziekana ds. Mobilności na WFiNS otrzymała mgr Danuta Martínez, 
- powołanie Pełnomocnika ds. Dydaktycznych w Instytucie Badań i Komunikacji trafiło do dr hab. Aleksandry 
Sekleckiej, prof. UMK, 
- powołanie Pełnomocnika ds. MISH-S – miał otrzymać prof. dr hab. Adam Grzeliński (nieobecny), 
- powołanie Pełnomocnika ds. Toruńskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku – miał otrzymać dr Agnieszka 
Furmańska-Maruszak (nieobecna) 
Powołania na stanowiska Przewodniczących Rad Dyscyplin otrzymali, kolejno: 
- prof. dr hab. Marek Jeziński (na Przewodniczącego Rady Dyscypliny Nauki o Komunikacji Społecznej i Mediach i 
Dyrektora Instytutu Badań Informacji i Komunikacji), 
- dr hab. Violetta Kopińska, prof. UMK (na Przewodniczącą Rady Dyscypliny Naukowej Pedagogiki i Dyrektor 
Instytutu Nauk Pedagogicznych), 
- prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk (na Przewodniczącego Rady Dyscypliny Naukowej Filozofia i  Dyrektora Instytutu 
Filozofii), 
- dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK (na Przewodniczącego Rady Dyscypliny Naukowej Psychologia  i Dyrektora 
Instytutu Psychologii), 
- dr hab. Michał Wróblewski, prof. UMK (na Przewodniczącego Rady Dyscypliny Nauki Socjologiczne i Dyrektora 
Instytutu Socjologii). 
 
Dziekan wspomniał także o braku możliwości powołania na bieżącym zebraniu dr Anny Koli na stanowisko 
Prodziekan ds. Organizacyjnych i Kształcenia WFiNS, z powodu wyjazdu służbowego.  Pan Dziekan powołał dr 
hab. Małgorzatę Kowalską-Chrzanowską, prof. UMK na stanowisko Prodziekan ds. Studenckich WFiNS oraz dra 
Adriana Wójcika na stanowisko Prodziekana ds. Badań Naukowych i Umiędzynarodowienia. Zaznaczył, że w 
planach było jeszcze kilka powołań, ale nie pojawiły się osoby, których powołania te dotyczą. 

Następny komunikat dotyczył daty Inauguracji Wydziałowej, która przewidziana jest na 3 października 
2024 r. na godz. 13 w Auli Uniwersyteckiej. Dziekan skierował prośbę do dyrekcji wszystkich Instytutów o 
stawienie się w komplecie, aby przedstawić się obecnym na Inauguracji studentom. Dziekan zaproponował 
planowanie spotkań organizacyjnych ze studentami I roku. Poinformował bowiem, że tego dnia zostaną 
ogłoszone godziny dziekańskie.  

Następnie przekazał, że w trakcie posiedzenia będą powoływane rozmaite ciała, w tym komisje i rady. 
Kontynuacja powołań odbędzie się podczas kolejnej Rady Dziekańskiej, w tym powołanie Komisji Oceniających. 
Poprosił, aby pamiętać o tym w Instytutach. Poinformował, że na obecnej Radzie zostanie powołana Komisja 
Oceniająca dla Psychologii. Poprosił także o przygotowywanie się do planowania harmonogramu ocen 
pracowniczych, która nastąpi w następnych roku kalendarzowym.  

Przypomniał również, że w danym roku kalendarzowym została przekazana w drugiej turze mniejsza pula 
środków finansowych z dotacji na podstawową działalność badawczą oraz dydaktyczną. Poprosił Dyrekcję 
Instytutów, aby zobaczyć ile środków pozostało. Przy tym poruszył kwestię zakupów. Przekazał, że jeśli są 
planowane warto dokonać ich jak najszybciej, aby wydatki nie przeszły na kolejny rok kalendarzowy, jak w roku 
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poprzednim, kiedy to WFiNS stracił kilkadziesiąt tysięcy złotych. Przekazał, że prawdopodobnie od października 
będzie uruchomiona możliwość, aby planować wydatki z pieniędzy przyszłorocznych.  

Dziekan oddał głos Prodziekan ds. Studenckich dr hab. Małgorzacie Kowalskiej-Chrzanowskiej, prof. UMK, 
która wyraziła nadzieję na udaną współpracę. W pierwszej kwestii zaproponowała, aby opiniować nie wszystkie, 
ale tylko newralgiczne kwestie spływające od studentów celem odciążenia pracowników naukowych od pracy. 
Kwestia druga poruszona przez Panią Prodziekan dot. nadawania wyróżnień studentom. Pani Prodziekan 
przekazała, że dnia 16.09.2024 r. obradowała Komisja ds. Przyznawania Nagród Studentom, która wnioskuje o 
zmiany w tym zakresie. Pani Prodziekan będzie konsultowała je z Prorektor ds. Studenckich i Kształcenia dr hab. 
Monika Wałachowską, prof. UMK. Zmiany mają dotyczyć załącznika do Uchwały 39 Senatu UMK dotyczącego 
wyróżnień studentów i absolwentów. Na ten moment o wyróżnienie w obszarze rozsławienia imienia 
Uniwersytetu mogą ubiegać się studenci, bądź zespoły studenckie. Komisja podjęła decyzję, że będzie 
wnioskować, aby absolwenci, którzy otrzymali absolutorium także mieli możliwość starania się o wyróżnienia. 
Komisja będzie wnioskować również o zmianę terminu posiedzeń we wrześniu.  

Dziekan przekazał, że harmonogram Rad Dziekańskich na najbliższy rok jest dostępny na platformie 
Teams.  

Poinformował także, że w drugiej połowie września będą miały miejsce rozmaite wydarzenia naukowe 
m.in. konferencja Neuromania czy zjazd Polskiego Towarzystwa Kognitywistycznego.  

Dziekan poprosił, aby w kolejnych trzech punktach t.j. przyjęcie protokołów z posiedzenia Rady 
Dziekańskiej z dn. 18 czerwca 2024 r – referowanym przez dra inż. Mariusza Jarockiego; zmianę Regulaminu Rady 
Dziekańskiej oraz Regulaminu Wydziałowej Rady ds. Jakości Kształcenia – referowanego przez Dziekana, 
głosować przez podniesienie ręki.  

Zaproszeni goście w tym momencie mogli opuścić Radę Dziekańską. Dziekan podziękował za przybycie.  
 
Ad 3 - Przyjęcie protokołów z posiedzenia Rady Dziekańskiej z dn. 18 czerwca 2024 r. – referuje dr inż. 

Mariusz Jarocki  
 
Dr inż. Mariusz Jarocki zapoznał się z protokołem z poprzedniej Rady Dziekańskiej. Przekazał, że 

odzwierciedla przebieg poprzednich obrad. Dr inż. Mariusz Jarocki nie wprowadził większych zmian.  Poprosił, 
aby głosować za jego przyjęciem. Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK otworzył dyskusję. Nie było 
żadnych zgłoszeń. Za przyjęciem protokołu byli wszyscy obecni z możliwością oddania głosu. Protokół przyjęto 
jednogłośnie. 

 
Ad 4 - Zmiana Regulaminu Rady Dziekańskiej – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  
 
Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK przekazał, że w plikach na Teams został załączony nowy 

regulamin. Z końcem poprzedniej kadencji regulamin stracił moc i trzeba przyjąć nowy z koniecznymi 
modyfikacjami, takimi jak wprowadzenie Wydziałowego Koordynatora do Spraw Jakości Kształcenia, czy zmiana 
nazwy Wydziałowej Komisji ds. Jakości Kształcenia na Wydziałową Radę ds. Jakości Kształcenia. Większość 
pozostałych zmian, które zostały wprowadzone były techniczne. W pozostałych kwestiach Regulamin pozostaje 
taki sam. Dziekan chciał, aby regulamin został przegłosowany w przedstawionej postaci dostępnej w plikach 
zespołu Rady Dziekańskiej w programie Teams zaznaczając, że jest to nasz wewnętrzny regulamin, który można 
zmieniać. Następnie poprosił o uwagi. Ze względu na ich brak przeszedł do głosowania przyjęcia zmian w 
Regulaminie Rady Dziekańskiej. Zmiany zostały jednogłośnie przyjęte. 

 
Ad 5 - Zmiana Regulaminu Wydziałowej Rady ds. Jakości Kształcenia – referuje Dziekan, dr hab. 

Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  
 
Analogicznie, Dziekan przeszedł do przyjęcia zmian Regulaminu Wydziałowej Rady ds. Jakości Kształcenia. 

Tutaj podobnie jak w poprzednim punkcie, regulamin został zmodyfikowany i uzupełniony o nowe podstawy 
prawne, które powołały Wydziałowe Rady ds. Kształcenia. Obowiązki, wymienione w Regulaminie to obowiązki, 
które pojawiły się ze względu na zewnętrzne regulacje. Przy tym, Dziekan zaznaczył, że w znacznej mierze zmiany 
te są zmianami ewolucyjnymi, niż rewolucyjnymi. Dziekan otworzył dyskusję w punkcie 5. Ze względu na brak 
komentarzy, zostało przeprowadzone głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie przyjęto Regulamin 
Wydziałowej Rady ds. Jakości Kształcenia.  

 
Ad 6 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania Wydziałowej Rady ds. Jakości Kształcenia na 

kadencję 2024-2028 – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  



6 
 

 
Od punktu 6 przystąpiono do głosowań nad składami personalnymi poszczególnych komisji. Dyrekcja 

poszczególnych Instytutów została poproszona o zaproponowanie poszczególnych kandydatów. Dziekan 
przypomniał, że Wydziałowa Rada ds. Jakości Kształcenia to ciało, którego członkowie nie powinni pełnić żadnych 
z funkcji, dziekańskiej, prodziekańskiej, czy dyrektorskiej itp. Pan Dziekan przedstawił propozycje zgłoszone przez 
dyrekcje poszczególnych instytutów: 

dr hab. Piotr Domeracki, prof. UMK – Instytut Filozofii, 
dr hab. Joanna Falkowska, prof. UMK – Instytut Nauk Pedagogicznych, 
dr Paweł Marzec – Instytut Badań Informacji i Komunikacji, 
dr Krzysztof Wasielewski – Instytut Socjologii, 
dr Łukasz Miciuk – Instytut Psychologii. 

Przedstawiciele studentów: 
Olga Kulpińska (324032), 
Szymon Cholewiński (323660). 

Przedstawicielka administracji: 
             mgr Grażyna Szmigiel. 
Następnie Dziekan otworzył dyskusję, prosząc o ewentualne pytania, uwagi i komentarze. Przypomniał, że Radą 
będzie kierowała dr hab. Krystyna Mruczek-Nasieniewska, prof. UMK, która została powołana w osobnej 
procedurze. Jej przewodniczenie wynika z aktu nadrzędnego. Zgodnie z zarządzeniem JM Rektora kieruje 
Wydziałową Radą ds. Jakości Kształcenia. W związku z brakiem głosów, Dziekan poprosił o link do głosowania w 
punkcie 6.  
Dziekan przypomniał też, że jest to jeden punkt, ale głosowanie dotyczy wszystkich wymienionych osób. 
Kierownik WFiNS Anna Mielczarek-Taica przekazała, że do linku trzeba wejść przez Centralny Punkt Logowania. 
Dziekan zapytał czy są problemy z głosowaniami. Nie wystąpiły. W głosowaniu online jednogłośnie 
zaakceptowało wszystkie zaproponowane kandydatury: 20 osób oddało głos na „Tak”, 0 na „Nie”. 0 - 
„Wstrzymujących się”. Nastąpiło przejście do punktu 7. 
 

 Ad 7 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania Wydziałowej Komisji Wydawniczej na kadencję 
2024-2028 – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK  

 
Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK przedstawił kandydatury do Wydziałowej Komisji 

Wydawniczej na kadencję 2024-2028: 
dr hab. Wanda Ciszewska-Pawłowska, prof. UMK, z Instytutu Badań Informacji i Komunikacji, 
dr hab. Małgorzata Kowalczyk, prof. UMK, z Instytutu Nauk Pedagogicznych, 
dr Joanna Dreszer, z Instytutu Psychologii, 
prof. dr hab. Tomasz Kupś, z Instytutu Filozofii, 
prof. dr hab. Krzysztof Olechnicki, z Instytutu Socjologii. 

Dziekan zaznaczył, że są to osoby sprawdzone, które były już w Komisji. Dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK 
przekazał, że Pani dr Joanna Dreszer zrezygnowała z powołania i  poprosił aby na jej miejsce wpisać Panią dr 
Lilianę Jarmakowską-Kostrzanowską. Na co Dziekan wyraził zgodę. Dziekan przeszedł do punktu 8. Zaś link do 
głosowania został przesłany po wprowadzeniu zgłoszonej modyfikacji (po zaprezentowaniu punktu 8). 20 osób 
zagłosowało na „Tak” na wszystkie wymienione wyżej kandydatury, 0 na „Nie”, 0 - „Wstrzymało się”. 

Ad 8  - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania Wydziałowej Komisji ds. Etyki Badań 
Naukowych WFiNS na kadencję 2024-2028 – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK 

 
Dziekan przekazał, że wcześniejsza Komisja, tak jak poprzednie, działała czasowo. Następie poprosił 

Władze Instytutu Psychologii o ewentualne poprawki odnośnie do składu Komisji przekazując planowany skład 
Komisji ds. Etyki Badań Naukowych na kadencję 2024-2028.  

Z Instytutu Psychologii: 
dr Bibianna Bałaj, 
prof. dr hab. Maria Białecka – wiceprzewodnicząca, 
dr hab. Sławomir Czachowski, prof. UMK, 
dr Judyta Gulatowska, 
dr Tomasz Jarmakowski-Kostrzanowski, 
dr Monika Lewandowska, 
prof. dr hab. Tytus Sosnowski – przewodniczący, 
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dr Joanna Ulatowska, 
dr Joanna Ulatowska, prof. UMK. 
Z Instytutu Nauk Pedagogicznych: 
prof. dr hab. Józef Binnebesel, 
dr Magdalena Cuprjak. 
Z Instytutu Badań Informacji i Komunikacji: 
dr hab. Wanda Ciszewska-Pawłowska, prof. UMK, 
dr Paweł Gładziejewski. 
Z Instytutu Socjologii: 
dr hab. Stanisław Burdziej, prof. UMK. 
Z Instytutu Filozofii: 
dr Marcin Leźnicki. 
Dr Adrian Wójcik – jako przedstawiciel Dziekana 

Dziekan otworzył dyskusję, w której nikt nie zabrał głosu. Poprosił także o zagłosowanie po otrzymaniu linku.  
Doktor Bibianna Bałaj otrzymała 20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 1 – „Wstrzymuję się”. Pozostałe osoby otrzymały 
20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 - „Wstrzymuję się”. 

Ad 9  - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Badań 
Informacji Komunikacji – referuje Dyrektor IBIK, prof. dr hab. Marek Jeziński  

 
Prof. dr hab. Marek Jeziński poinformował, że na posiedzeniu Rady Dyscypliny w dniu 17.09.2024 r. 

zostało powołanych trzech kierowników Katedr: 
- w Katedrze Mediów Drukowanych i Cyfrowych – dr hab. Arkadiusz Wagner, prof. UMK, 
- w Katedrze Kognitywistyki – dr hab. Arkadiusz Gut, prof. UMK, 
- w Katedrze Komunikacji, Mediów i Dziennikarstwa – prof. dr hab. Marek Jeziński.  

Powyższe kandydatury zostały pozytywnie zaopiniowane przez Radę Dyscypliny. Prof. dr hab. Marek Jeziński 
przekazał, że Rada postanowiła nie głosować w sprawie obsady stanowiska Kierownika w Katedrze Badań 
Przestrzeni Informacyjnej, co wiązało się z prośbą pracowników tej Katedry o więcej czasu na wyłonienie 
odpowiedniej osoby. Prof. dr hab. Marek Jeziński poprosił Dziekana o pomoc w rozwiązaniu tej sprawy. Dziekan 
przekazał, ze obecna sytuacja wynika z prowadzonych rozmów dotyczących podziału Katedry. Zaznaczył jednak, 
że Katedra nie może pozostać bez kierownika i zaproponował w tej sprawie spotkanie z Prof. dr hab. Markiem 
Jezińskim oraz  pracownikami Katedry. Aby jednak uniknąć problemów z obiegiem dokumentów, urlopów i itp. 
Dziekan zaproponował wyznaczenie pani dr hab. Małgorzaty Kowalskiej-Chrzanowskiej, prof. UMK na stanowisko 
„pełniącej obowiązki” kierownika z założeniem, że funkcja ta jest czasowa. Osobą powołującą Kierowników 
Katedr jest Rektor, dlatego Dziekan poinformował, że przekaże pismo do Rektora wyjaśniające daną kwestię. 
Dziekan otworzył dyskusję w tym punkcie. Zapytał Prof. dr hab. Marka Jezińskiego, czy zgadza się na 
zaproponowane rozwiązanie. Prof. dr hab. Marek Jeziński się zgodził. Dziekan poprosił o przesłanie linku do 
głosowania. Wyniki glosowań wyglądały następująco: na kandydaturę dr hab. Małgorzaty Kowalskiej-
Chrzanowskiej, prof. UMK, jako p.o. kierownika oddano 19 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 1 – „Wstrzymuję się”. Na 
pozostałe wyżej wymienione osoby oddano jednogłośnie po 20 głosów na „Tak”, „0” na „Nie”, „0” osób 
„Wstrzymało się” od głosowania. 
 

Ad 10  - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Filozofii – 
referuje Dyrektor IF, prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk  
 
  Punkt 10 został zreferowany przez Dyrektora Instytutu Filozofii prof. dr hab. Zbigniewa Nerczuka, który 
przypomniał, że w Instytucie Filozofii są cztery katedry. Pozytywnie zaopiniowane zostały następujące osoby: 
 - w Katedrze Historii Filozofii, Filozofii systematycznej i Etyki – prof. dr hab. Adam Grzeliński (został 
wybrany jednogłośnie 19 głosami),  
 -  w Katedrze Logiki – dr hab. Tomasz Jarmużek, prof. UMK (uzyskał 17 głosów na „Tak”, 2 głosy na „Nie”, 
„0” głosów „Wstrzymujących się”), 
 - w Katedrze Filozofii Społecznej – prof. dr hab. Janusz Grygieńć (uzyskał 19 głosów na „Tak”),  
 - w Katedrze Filozofii Praktycznej – dr hab. Barbara Grabowska, prof. UMK (16 głosów na „Tak”, 1 na 
„Nie”, 3 głosy „Wstrzymujące się”). 
Zmiana nastąpiła w przypadku Katedry Filozofii Praktycznej. Uprzednio kierowała nią pani dr hab. Aleksandra 
Derra, prof. UMK, która uznała, że nie może pogodzić tej funkcji ze pełnieniem funkcji Pełnomocnika Rektora. 
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Prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk poprosił o przyjęcie kandydatów. Dziekan otworzył dyskusję, pytając czy ktoś 
chciałby zabrać w niej głos. Następnie poprosił o link do głosowania. W głosowaniu na kierownika: 
- Katedry Historii Filozofii Systematycznej i Etyki, prof.  dr hab. Adam Grzeliński uzyskał 20 głosów na „Tak”, 0 na 
„Nie”. Nikt z uprawnionych nie wstrzymał się od głosowania.  
- Katedry Logiki, dr hab. Tomasz Jarmużek, prof. UMK uzyskał 18 głosów na „Tak”, 2 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję 
się”, 
- Katedry Filozofii Społecznej, prof. dr hab. Janusz Grygieńć uzyskał 20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – 
„Wstrzymuję się”, 
- Katedry Filozofii Praktycznej, dr hab. Barbara Grabowska, prof. UMK uzyskała 20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 
– „Wstrzymuje się”. 
 

Ad 11  - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Psychologii 
– referuje Dyrektor IP, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK  

 
Dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK przekazał, że w Instytucie Psychologii są 3 Katedry: 
- w Katedrze Psychologii Klinicznej i Neuropsychologii zaproponował kandydaturę pani dr Moniki 

Lewandowskiej jako „pełniącej obowiązki” kierownika, 
- w Katedrze Psychologii Poznawczej i Porównawczej jako kierownika katedry zaproponował dra hab. 

Macieja Trojana, prof. UMK, 
- w Katedrze Psychologii Społecznej i Środowiskowej jako „pełniącą obowiązki” kierownika 

zaproponował panią prof. dr hab. Marię Lewicką, 
W głosowaniu na „p.o.” kierownika w Katedrze Psychologii Klinicznej i Neuropsychologii pani dr Monika 

Lewandowska uzyskał jednogłośnie 20 głosów na „Tak”. 
W głosowaniu na Kierownika Katedry Psychologii Poznawczej i Porównawczej dr hab. Maciej Trojan, 

prof. UMK uzyskał 19 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 1 głos „Wstrzymuję się”. 
W głosowaniu na „p.o.” kierownika w Katedrze Psychologii Społecznej i Środowiskowej prof. dr hab. 

Maria Lewicka uzyskała 20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, „0” głosów „Wstrzymuje się”. 
 
 
Ad 12  - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania kierowników katedr w Instytucie Psychologii 

– referuje Dyrektor IP, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK  
 
 Pan dr hab., Michał Wróblewski, prof. UMK przekazał, że w Instytucie Socjologii jest pięć Katedr. Na 
stanowisko kierownika zaproponowano kolejno: 
 - w Katedrze Badań Kultury  – prof. dra hab. Krzysztofa Olechnickiego, 
 - w Katedrze Badań Jakości Życia i Socjologii Stosowanej – dra hab. Arkadiusza Karwackiego, prof. UMK, 
 - w Katedrze Badań nad Nauką i Szkolnictwem Wyższym – dra hab. Dominika Antonowicza, prof. UMK, 
 - w Katedrze Ekologii Społecznej – dra hab. Wojciecha Kniecia, prof. UMK, 
 - w Katedrze Socjologii Zmian Społecznych – dr hab. Krzysztofa Pietrowicza, prof. UMK. 
Dziekan otworzył dyskusję w punkcie 12 i poprosił o przejście do głosowania. Kolejno zagłosowano na 
następujące kandydatury na stanowiska kierowników: 
Prof. dr hab. Krzysztof Olechnicki otrzymał 20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”, 
Dr hab. Arkadiusz Karwacki prof. UMK otrzymał 19 głosów na „Tak”, 1 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”, 
Dr hab. Dominik Antonowicz prof. UMK otrzymał 19 głosów na „Tak”, 1 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuje się”, 
Dr hab. Wojciech Knieć, prof. UMK otrzymał 20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuje się”, 
Dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK otrzymał 19 głosów na „Tak”, 1 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”. 
 
 

Ad 13 - Zmiana warunków zatrudnienia ks. dr Michała Oleksowicza w związku z realizacją projektu 
'Filozoficzno-logiczne podstawy przyczynowości mechanicystycznej' Sonatina 8, NCN. Zatrudnienie od 4 
listopada 2024 do 3 listopada 2027 (36 miesięcy) na stanowisku badawczym ze środków projektu – referuje 
Dyrektor IF, prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk  

 
Prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk powiedział, że dr Michał Oleksowicz zatrudniony był na pół etatu na 

stanowisku naukowo-badawczo-dydaktycznym. Otrzymał projekt Sonatina z NCN na kwotę 700 000 tyś. złotych 
z której ma możliwość zatrudnienia siebie i oddanie się wyłącznie pracy badawczej. Dla Instytutu Filozofii jest to 
korzyść, która pozwoli osiągać jeszcze większe rezultaty. Dziekan również w pełni popiera wniosek z perspektywy 
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Wydziału, gdyż bardzo korzystną jest sytuacja, gdy można finansować zatrudnienie pracowników ze środków 
zewnętrznych. Dziekan otworzył dyskusję w punkcie 13. Nie było głosów w tej sprawie. Dziekan poprosił o link 
do głosowania. W głosowaniu dot. zmiany warunków zatrudnienia dra Michała Oleksowicza 20 osób zagłosowało 
na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”. 

 
Ad 14/ 15 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia dr Kingi Mickiewicz-Schlesinger na ¼ 

etatu adiunkta dydaktycznego w ramach odtworzenia etatu w Instytucie Psychologii – referuje Dyrektor IP, 
dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK/ Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia mgr Katarzyny 
Wojciechowskiej na ¼ etatu asystenta dydaktycznego w ramach odtworzenia etatu w Instytucie Psychologii – 
referuje Dyrektor IP, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK  

 
Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK poprosił, aby dwa wnioski zostały przedstawione 

zbiorczo gdyż dotyczą zatrudnienia na ¼ etatu. Pan Dyrektor Instytutu Psychologii, dr hab. Adam Tarnowski, prof. 
UMK przekazał, że możliwość zatrudnienia pojawiła się, gdyż jedna z pracowniczek zredukowała swój etat z 
pełnego etatu do połowy etatu. W związku z tym, w ramach odtworzenia etatów pojawiła się możliwość 
zatrudnienia,  w tym przejęcia m.in. obowiązków dydaktycznych. Pierwsza osoba to Pani dr Kinga Mickiewicz-
Schlésinger, która jest specjalistką od psychologii dziecka i już współpracowała z pracownikami Instytutu 
Psychologii. Druga Pani to Katarzyna Wojciechowska, która jest lekarzem medycyny, psychiatrą, seksuologiem i 
bardzo cenną osobą, która może prowadzić zajęcia z medycznych aspektów psychologii i psychopatologii. Z tego 
względu dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK chciałby prosić o zatrudnienie. 

Dziekan otworzył dyskusję w p. 14/15. Nie było głosów. Przesłano linki do głosowania do obydwu 
punktów. Dr Kinga Mickiewicz- Schlésinger otrzymała 20 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”. Mgr 
Katarzyna Wojciechowska uzyskała 19 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, „0” – „Wstrzymuje się”. 

 
Ad 16/ 17 – Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia dr Bogny Bylickiej na ½ etatu adiunkta 

badawczo-dydaktycznego w ramach odtworzenia etatu w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji – 
referuje Dyrektor IBIK, prof. dr hab. Marek Jeziński/ Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie zatrudnienia mgra 
Jakuba Janczury na ½ etatu asystenta badawczo-dydaktycznego w Instytucie Badań Informacji i Komunikacji 
– referuje Dyrektor IBIK, prof. dr hab. Marek Jeziński  

 
Prof. dr hab. Marek Jeziński zapytał, czy tak jak w poprzednich punktach oba połączyć. Na co Dziekan 

przystał. Oba wnioski wynikały z tych samych powodów. Mianowicie obie osoby pracują dla Instytutu Badań 
Informacji i Komunikacji, są dobrze wykształcone i oddają się pracy, a także wiążą swoją przyszłość w zakresie 
pracy z Uczelnią. Dr Bogda Bylicka od lat świadczy usługi dydaktyczne i współrealizuje kilka grantów. W związku 
z czym, pozyskanie jej zatrudnienia w Instytucie będzie bardzo cennym wzmocnieniem Katedry Kognitywistyki. 
Prof. dr hab. Marek Jeziński prosił o poparcie kandydatury. Drugie zatrudnienie również dotyczy połowy etatu w 
Katedrze Kognitywistyki. Będzie to kandydatura mgra Jakuba Janczury, który obecnie kończy doktorat. Ma się 
obronić w najbliższych miesiącach. Mgr Jakub Janczura zostanie zatrudniony na etacie dydaktyczno-naukowym 
m.in. do prowadzenia zajęć z kognitywistyki, jak również na etacie administracyjnym. Prof. dr hab. Marek Jeziński 
poprosił o poparcie danego wniosku. Przekazał, że pozwoli to także na odciążenie budżetu, ponieważ wyeliminuje 
część zajęć zlecanych. Pan Dziekan podkreśli, że jest to bardzo ważna informacja i otworzył dyskusję zarówno w 
punkcie 16 i 17. Poprosił o przesłanie linków do głosowań. W głosowaniach obie kandydatury uzyskały 20 głosów 
na „Tak”, 0 na „Nie”, „0” – „Wstrzymuje się”. 
 
 
 Ad 18 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie powołania dr Joanny Płotnikowskiej na kierownika 
Studiów podyplomowych w zakresie przygotowania do wykonywania zawodu nauczyciela psychologa – 
referuje Dyrektor Instytutu Psychologii, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK  
  
 Dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK wspomniał, że głosowanie o powołanie studiów już się odbyło (o 
tych studiach więcej zostało już powiedziane na poprzednich Radach Dziekańskich). Są to studia, które 
umożliwiają psychologom chcącym podjąć pracę w szkole uzyskanie uprawnień pedagogicznych oraz praw 
wynikających z Karty Nauczyciela. Dr Joanna Płotnikowska zajmowała się danym projektem, dlatego dr hab. 
Adam Tarnowski, prof. UMK rekomenduje ją na stanowisko kierownika Studiów Podyplomowych. Dziekan 
przypomniał o sytuacji w której absolwenci kierunku psychologia nie mogą obejmować stanowisk w szkołach. 
Stąd studia podyplomowe w zakresie przygotowania do wykonywania zawodu nauczyciela są bardzo ważne, 
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jednocześnie dając uprawnienia do wykonywania pracy psychologa w szkołach. Pan Dziekan poprosił o link do 
głosowania. W głosowaniu 18 osób było na „Tak”, 0 na „Nie”, „0” – „Wstrzymuje się”. 
 
 Ad 19 - Opinia w sprawie powołania trzech członków Komisji Oceniającej w dyscyplinie naukowej 
Psychologia – referuje Dyrektor IP, dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK 
 
 Dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK przekazał, że Rada Dziekańska przegłosowała następujące 
kandydatury: 
- prof. dr hab. Martę Białecką, 
- dr Joannę Dreszer, 
- dr Łukasza Miciuka 
i chciał poprosić o powołanie powyższych osób do Komisji Oceniającej. Dziekan przypomniał w tym punkcie, że 
w czasie najbliższej Rady zostaną przeprowadzone głosowania dotyczące pozostałych Instytutów. Dziekan 
otworzył w tym punkcie dyskusję, a następnie poprosił o link do głosowania. Wszystkie kandydatury uzyskały 
jednakowy wynik: 18 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, „0” – „Wstrzymuje się”. 
 

Ad 20 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wybrania dwóch kandydatów do Komisji Dyscyplinarnej 
Uniwersytetu ds. Nauczycieli Akademickich – referuje Dziekan   
 
 Dziekan poinformował o przejściu do punktów dotyczących spraw personalnych i  poprosił Dyrektorów 
Instytutów o zgłoszenie kandydatur. Kandydatury, będące przedmiotem głosowań, były konsultowane.  
Warunkiem kandydowania było posiadanie stopnia doktora habilitowanego. Kandydatami zostali: 
- prof. dr hab. Józef Binnebesel z Instytutu Nauk Pedagogicznych, 
- dr hab. Arkadiusz Wagner, prof. UMK z Instytutu Badań Informacji i Komunikacji. 
Dziekan zaznaczył, że w obecnej kadencji zgłaszana jest dwójka kandydatów, a następnie poprosił o link do 
głosowania. Obie kandydatury uzyskały ten sam wynik: 19 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, „0” – „Wstrzymuje się”. 
 

Ad 21 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wybrania kandydata do Komisji Dyscyplinarnej 
Uniwersytetu dla Studentów – referuje Dziekan   
 
 Dziekan przeszedł do punktu 21. Dziekan zaproponował kandydaturę dra Michała Główczewskiego z 
Instytutu Psychologii. Wskazał przy tym, że jest to kandydatura merytorycznie uzasadniona, gdyż Pan doktor 
zajmuje się naukowo tematyką sprawiedliwości. Pani Dziekan poprosił o link do głosowania. Oddano 19 głosów 
na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”. 

 
Ad 22 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wyboru kandydata do Odwoławczej Komisji 

Dyscyplinarnej Uniwersytetu dla Studentów – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK   
 
Dziekan zaproponował kandydaturę dr Dagny Dejny oraz poprosił o poparcie tej kandydatury.  

Link do głosowania został przesłany. Oddano 18 głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”. 
 
  Ad 23 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wyboru kandydata do Komisji Dyscyplinarnej 
Uniwersytetu dla Doktorantów – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK 
 
 Pod głosowanie poddano kandydaturę dra Michała Główczewskiego. Oddano 18 głosów na „Tak”, 0 na 
„Nie”, 1 – „Wstrzymuję się”. 
 
 
 Ad 24 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wyboru kandydata do Odwoławczej Komisji 
Dyscyplinarnej Uniwersytetu dla Doktorantów – referuje Dziekan, dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK   
 
 Zaproponowano kandydaturę dra Krzysztof Wasilewskiego z Instytutu Socjologii. Dziekan prosił o 
poparcie kandydatury otwierając dyskusję, a następnie o link do głosowania. Oddano 18 głosów na „Tak”, 0 na 
„Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”. 
 
 Ad 25/26/27 – Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie kandydata do tytułu najlepszego absolwenta 
WFiNS UMK w roku akademickim 2023/2024 – referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata-
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Chrzanowska, prof. UMK. / Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie kandydata do tytułu najlepszego studenta 
WFiNS UMK w roku akademickim 2023/2024 – referuje Pani Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata 
Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK. / Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie kandydata do wyróżnienia za 
osiągnięcia w zakresie współpracy z otoczeniem społeczno-gospodarczym WFiNS UMK w roku akademickim 
2023/2024 – referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK. 
 
 Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK punkty dotyczące 
nagród zreferowała łącznie. Pani Prodziekan przypomniała, że w dniu 16.09.2024 r. zebrała się Komisja ds. 
Przyznawania Nagród Studentom i tytułu Najlepszego Absolwenta i Najlepszego Studenta. W konkursie na 
najlepszego Absolwenta rozpatrywane były trzy kandydatury. Komisja jednogłośnie wybrała absolwentkę Agatę 
Markowską-Kacprzak reprezentującą pedagogikę specjalną. Pani Prodziekan przedstawiła osiągnięcia studentki. 
W konkursie na najlepszego studenta rozpatrywane były cztery kandydatury. Zwyciężyła kandydatura Pani Maji 
Hiszpańskiej reprezentująca psychologię i wyróżniająca się działalnością o charakterze naukowym. Obie Panie są 
zaangażowane w działalności pomocową, zwłaszcza osobom z dysfunkcjami. Obie kandydatury uzyskały 19 
głosów na „Tak”, 0 na „Nie”, 0 – „Wstrzymuję się”. 
 

Ad 28 - Opinia Rady Dziekańskiej w sprawie wyróżnienia dla studenta lub zespołu studentów, którzy 
na arenie międzynarodowej przyczynili się do rozsławienia imienia Uniwersytetu w roku akademickim 
2023/2024 – referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK. 

 
Dr hab. Małgorzata Kowalska-Chrzanowska, prof. UMK poinformowała o jednej kandydaturze. Jednak 

uzyskała ona pięć głosów negatywnych. Komisja nie rekomendowała żadnej kandydatury. W tym punkcie Rada 
Dziekańska nie głosowała.   

 
Ad. 29 - Wolne wnioski 

 
Dziekan dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK poprosił o zapoznanie się z wynikami głosowania. 

Wszystkie głosowania zakończyły się pozytywnie.  
 
Następnie została poruszona kwestia przepisów dotyczących ochrony małoletnich, które weszły w życie 

15 lutego 2024 r.. Instytucje pracujące z małoletnimi zostały zobowiązane, by do 15 sierpnia 2024 r. wdrożyć 
standardy realizujące odpowiednie przepisy. Wszystkie osoby pracujące z osobami małoletnimi muszą być 
zweryfikowane w Krajowym Rejestrze Karnym. Pracownicy dziekanatów mają dokonywać weryfikacji 
pracowników i studentów. Obecnie jednak brakuje konta instytucjonalnego. Przedszkola oraz szkoły posiadają 
konta do weryfikacji osób, zaś studenci, który pracowali z małoletnimi uzyskiwali również zaświadczenia o 
niekaralności z Krajowego Rejestru Karnego.  

 
Dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK chciał uwrażliwić w kwestii wydatków m.in. na procedury 

awansowe. Dziekan przekazał, że limity mamy poznać we wrześniu. Przypomniał, że po 5 grudnia 2024 r. wydatki 
będą księgowane w styczniu, a więc przejdą na nowy rok budżetowy. Dlatego m.in. sprzęt trwały powinien zostać 
zakupiony jak najprędzej, aby koszty zostały zaksięgowane jeszcze w bieżącym roku. Stąd prośba Pana Dziekana 
o przejrzenie limitów.  

 
Kierownik Dziekanatu WFiNS poprosiła o przesyłanie planu przez planistów z Instytutu Psychologii i 

Instytutu Badań Informacji i Komunikacji do Pani lic. Doroty Szefery-Mikos. Chodzi o wprowadzenie planu do 
systemu do końca września.  

 
Dziekan zamknął posiedzenie Rady Dziekańskiej. 

 
 


